
Møte i FAU, mandag 5. desember 2022, 19:00 –21:00 
 

Agenda 
• Info fra Britt 

• Info fra styret 

• innkjøp av diskolys 

- noen som kan bidra? 

• tenning av julelys i skolegården 

- lys og termokanner er kjøpt 

- treff på ettermiddagen 

• refleksaksjonen 

- FAU bidrar med premie 

• morgenvakter 1.- 4. trinn 

- retningslinjer 

• representant i driftsstyret 

- behov for vara 

Referat 

 

Info fra Britt 

• Ny belysning i treet ute. Satt opp av FAU 

o Invitasjon til «avdukning» sendt. Torsdag 8.12. Lett servering. 

• Nasjonale prøver 

o De første resultatene er «raw-score». Blant de beste i Oslo og landet .etter de 

justerte tallene kom. 

o Snitt 54-58 

▪ Det vil si et år mer læring enn landssnittet 

• Desember 

o Ikke helt halvveis i skoleåret 

o Mange hyggelige aktiviteter 

o Pysjdag mandag 12.12 

o Ikke kirke 

▪ Ønsker ikke å dele skolen i to grupperinger oppimot jul 

• Lærerne er for tiden i et kursprogram om å lage film i de ulike fagene 

▪ Større variasjon i fagene 

• Gått bort fra tradisjonell tentamen 

o Mer samtale og presentasjon 

o Henger sammen med ny læreplan 

• Ny sosiallærer fra januar 

• Kjøpt nye pc’er til 9. og 10. klasse 

o 8. klasse neste år 

o Tvunget seg fram grunnet eksamen og behov for enkelte verktøy som ikke finnes på 

iPad 

• Budsjett for 2023 skal sendes inn 20. januar 

o Kan få en gjennomgang av budsjettet neste FAU-møte  



• Ikke varmmat på AKS lenger. Har ikke økonomi til det. Litt frukt og grønt innimellom. 

• Har hatt møte med 4. klassene om eventuell omorganisering av klassene mellom 4. og 5. 

o Diskusjonene er i gang, men ingenting er konkludert med. 

o Vil i tilfelle være en fast ordning, og ikke noe man bestemmer seg for fra år til år. 

• Terskelen for å ta kontakt med skolen skal være lav 

o Om man undrer seg over noe, ta gjerne kontakt for å få en oppklaring direkte 

o Først og fremst henvend dere til kontaktlærer eller faglærer. Dernest 

trinnansvarlige.  

• Det er bestemt mat på ungdomstrinnet fra høsten. Føringene rundt dette er ikke klart ennå. 

• Tilbakemeldinger fra politiet er at det er rolig på Bøler nå, og skolen har stort sett samme 

oppfatning. 

 

Innkjøp av diskolys til aulaen 
FAU vil gjerne kjøpe diskolys til aulaen. 

Aulaen er til utlån på for de ulike trinnene og det har vært en del spørsmål om dette finnes. 

Anna Andresen undersøker priser på lys. 

 

Lys på tre 
Lys og termokanner er innkjøpt 

Treff på ettermiddagen torsdag med enkel servering 

Korps eller kor 

 

Refleksaksjonen er i gang 
FAU bidrar med kinobilletter til vinneren. 

 

Morgenvakter 
Man skal være tilstede som synlige voksne rundt skolestart. 

1-4 trinnsforeldre 

 

Driftsstyret 
Behov for en vararepresentant. Det fikk vi! 

4 møter i året. 

Formelle møter, som omhandler drift og økonomi.  

Man oppnevnes for 2 år av gangen. 

Skolens øverste organ. 

• Budsjett skal vedtas 

• Strategi skal vedtas 

Politikere, elever, foreldre og ansatte har stemmerett.  

Britt og Rune er med, men har ikke stemmerett: 

Aktive politikere i bydelen. Engasjert for nærmiljøet. 

Stian Aldrin meldte seg som vararepresentant til driftsstyret. 



 

 

FAU-styret 
Trenger nye representanter i styret. 

Forslag om å ha en ressursperson per gruppe (1-4, 5-7, 8-10) 

Linda Mathisen (4c) og Lisa Christina Sørli (1c) meldte seg til å bli med i styret 

 

KFU-møte 
https://www.oslokfu.no/ 

Hvem er Oslo KFU? 

Oslo KFU er en forkortelse for Oslo Kommunalt Foreldreutvalg. Det drives av et styre og har et 

tilhørende utvalg bestående av FAU-medlemmer fra Osloskolen og andre ressurspersoner. Oslo KFU 

har en ansatt sekretær i 50 % stilling. 

 

Oslo KFU er ett av landets 160 kommunale foreldreutvalg og ble etablert i 1998. Vi jobber for vel 140 

grunnskoler i Oslo med rundt 65000 elever. 

 

Møter neste halvår: 

• Skolegruppemøte 16.02.2023 

• Foreldrekonferanse 15.03.2023 

 

FAU-prisen 2023 

o Nominere utegruppa 

SMU (Skolens miljøutvalg) 
Bedre varelevering på eldresenteret. 

Aktivitetsrom for ungdomstrinnet åpnet i dag.  

• Vakter i skoletiden. 

• Klassene blir fordelt 

• Brettspill 

• Playstation 

• Elevene aktivt med i utformingen av rommet 

Fremdeles frokost fra 6. trinn og opp.  

Dårlig oppmøte. Onsdag og fredag. Mulig å lage lunsjpakke også.  

Politisk bestemt initiativ. Fikk tilskudd av bydelen.  

Juleballet har så vidt begynt planlegging. Skal være i februar.  

Egenandel 200 kr. sannsynligvis. 

Trenger en ny representant og en vara. 

Linda Mathisen (4c) meldte seg som ny representant til SMU 

https://www.oslokfu.no/


Møte 13. mars 2023  

 

Gruppeinndeling 
 

1-4 Planlegging og inndeling av morgenvakter 

Klare fra neste uke og fram til vinterferien. 2.-4. en uke per klasse. 

Fra 07:55 – 08:15 

Lager et kort infoskriv med et kart. 

Uke 50 - 2b 

Uke 51 - 2c 

Uke 1 – 2a 

Uke 2 – 3a 

Uke 3 – 3a 

Uke 4 – 3c 

Uke 5 – 4a 

Uke 6 – 4b 

Uke 7 – 4c 

5-7 Språkbruk, tiltak 

Tilfeller på ufin språkbruk. Kalt hverandre ufine ting. Har hatt en tiltaksplan i en av klassene. 

Vil heller ha forebygging. Mye av tiltakene som ble gjort i den klassen kan fint innføres fast som 

forebygging. 

8-10 Sette retningslinjer for skoleballet, kjolekultur 

Det blir adressert for seint. Ønsker en evaluering etter årets skoleball. 

Skolen må bli i større grad rettlede og styre prosessen. 

Kanskje ha trinnvise fester istedenfor et felles ball for hele ungdomsskolen. 

Må være tema siste møte før sommeren i FAU 

Kåringene må være positive og det må styres. 

Det ønskes bedre tid til gruppediskusjoner 

 

FAU-møter inneværende skoleår 
13.02.2023 19-21 

22.05.2023 19-21 

Formøte med rektor mandagen før. 


